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1) Kasárna – na hřiště nově přidat basketbalové koše 

Instalace byla provedena. 

 

2) Sauna ve sportovní hale – přidat vířivku a zútulnit wellness zónu 

Sauna ve sportovní hale byla původně vybudována jen pro využívání místních sportovních 

oddílů. Je tedy využívána dle zpracované projektové dokumentace a požárně 

bezpečnostního řešení.  

Prostor určený pro saunu je velikostně omezen, navíc se při větších akcích na hlavním hřišti 

musí po určitých úpravách využívat jinak než pro saunování. Využívají se šatny a 

odpočívárna, samotná sauna je v té době uzamčena. 

Vířivka vyžaduje také určité hygienické podmínky, které nejsme schopni na rozdíl od 

provozování finské sauny dodržovat. Jde o pravidelnou výměnu a kontrolu vody, 

zaměstnání další osoby, která by se věnovala jen tomuto prostoru, jako je například sauna 

v Žatci. 

V minulosti jsme prostor pronajali, ale paní s námi po čtvrt roce ukončila smlouvu, jelikož 

to byla velmi prodělečná činnost. 

 

3) Přechod u Prioru – strážník MP stojí u přechodu ráno jen 1x týdně? 

Městská policie Kadaň má na starosti frekventované přechody u 3 základních a 2 středních 

škol, OO  PČR dohlíží u Základní školy R. Koblice. Z kapacitních důvodů není možné zajistit, 

aby strážníci dohlíželi každý den na všech přechodech zároveň, proto se kontrolované 

přechody střídají. 

 

4) Stále nejsou namalované herní prvky v Rooseveltových sadech a za Gymnáziem 

Nové malované prvky do Rooseveltových sadů jsou připravené vč. barev. Máme příslib 

realizace studenty o prázdninách. 

 

5) Rooseveltovy sady – přeplněné žluté koše + po jejich vynášení zůstává nepořádek + 

kolem laviček rozbité sklo 

V Rooseveltových sadech budou vyměněny žluté koše za větší v průběhu roku 2023 a 

správce bude upozorněn na zlepšení úklidu. 

 

6) Rooseveltovy sady – neohleduplní cyklisté (nepoužívají zvonek) – přidat dopravní 

značení 

Dopravní značení je v souladu s technickými předpisy. PČR další dodatečné značení 

neschvaluje. 



 

7) Skate park – nepořádek, nová mládež ničí vybavení – kamera? 

Na hřišti budou probíhat častější kontroly strážníků Městské policie Kadaň a Asistentů 

prevence kriminality MP Kadaň. Na skateparku budou provedeny v novém roce úpravy 

vybavení a vylepšení pořádku. 

 

8) Vyhodnocení využitelnosti nabíjecí stanice na kola na rohu ul. Školní a 1. Máje (případně 

přemístit) 

Nová dobíjecí stanice bude sledována celý rok 2023 a pak bude provedeno vyhodnocení. 

Přemístění na jiné místo bude problematické z důvodu zajištění napojení na veřejnou 

elektřinu. 

 

9) Zámková dlažba v kasárnách - propadlá (u servisu) – FOTO 

Oprava provedena ve 12/2022. 

 

10) Stromy na dopravním hřišti – suché, ulomené větve – FOTO 

Strom byl odstraněn. 

 

11) Veřejné osvětlení v kasárnách  - kamiony do nich narážejí (zohýbané) - FOTO  

Oprava provedena v 12/2022. 

 

12) MHD pro důchodce – výhody již od 60 let? 

Od 1.7.2023 doprava zdarma pro osoby nad 60 let. 

 

13) 1524 – rozbité 3 obrubníky 

Opraveno 18.5.2023. 

 

14) Zezdola k Žatecké bráně není cedule zákaz vjezdu – jezdí auta nahoru 

Dopravní značení zákaz vjezdu všech motorových vozidel je nainstalováno, v případě 

zjištění přestupku kontaktovat městskou policii. 

 

15) Pod Žateckou bránou málo laviček  

Zatím nebude lavička přidána. Po prověření není lavička hojně využívána, ale město jí tam 

nechá z důvodu odpočinku pro starší a nemocné občany při výstupu Žateckou ulicí do 

kopce. 

 

16) Ul. Sukova – nahoru jezdí auta rychle  

Opakovaným měřením ze dne 2.-9.10.2022 a 6.-13.3.2023 nebylo zjištěno výraznější 

překročení rychlosti. Zpomalovací zařízení typu retardér neschváleno PČR. Umístěním 

prahů by rovněž došlo ke zvýšení otřesů a hlučnost a zhoršení možnosti úklidu komunikace 

v zimních měsících. 

 

 

 



17) Sukova 1614 – 1617 – málo parkovacích míst (návrh p. Veverka) 

Z technického hlediska je možnost podélného parkování i na druhé straně ul. Sukova možná, 

ovšem za podmínky rozšíření komunikace o cca 1,0 m.  

Toto řešení obnáší přemístění chodníku na pozemky par.č. 2774/6 a par. č. 2774/1. Jedná se 

ovšem o pozemky soukromé, kde je nutné řešit majetkoprávní vztahy.  

S ohledem na typ vlastnictví pozemku par.č. 2774/6, kde je více jak 100 vlastníků a současně 

existují i probíhající exekuce na majetek je majetkové řešení za tohoto stavu nereálné. 

 

18) Parkoviště mezi tenisovými kurty a pozemním hokejem obsazeno dodávkami (p. 

Veverka) 

Na jaře 2023 byla realizována výstavba nových 17 parkovacích míst před areálem pro 

nohejbal. Připravujeme rozšíření parkovacích ploch před areálem tenisu. Od 1.7. bude v 

provozu další odstavná plocha na autobusovém nádraží a dodávky budou od sportovišť 

vymezeny. 

 

19) Na náměstí vedle kašny chybí pítko pro psy 

Úklid na podzim a montáž na jaře zajišťují hasiči. Zazimování pítka a pítko na rohu ulice Kpt. 

Jaroše a 1. Máje zajišťují SČVK a.s.. 

 

20) 1510 – chybí víko u zelené popelnice 

Oprava vík je zařazena do návrhu rozpočtu na rok 2023. Úkol byl již zadán. 

 

21) 1503 – 1508 Rokelská – jsou tři koše – přendat je na cyklostezku + vysypávat je malým 

vozem (velký vůz ničí obrubníky) 

Správce byl upozorněn. 

 

22) 1510 – jsou tři popelnice (vždy po dvou) – dát je po jedné a přidat velkou modrou 

popelnici 

Situace byla prověřena a velká nádoba na papír zde již byla. 

 

23) 1510 - 1511 -  cyklostezka – propadá se asfalt 

Oprava provedena v 10/20222. 

 

24) 1545 – jsou 2 lavičky + přidat ještě jednu s opěradlem 

Lavičky s opěrkou v současné době nerozmisťujeme z důvodu stížností na vysedávání 

mládeže a znečišťování sedací plochy. 

 

25) Cesta na hvězdárnu – po stranách vymletá  - dosypávat 

Oprava provedena v 10/2022. 

 

26) Uklízet trávu po seči 

Správce údržby zeleně byl na toto upozorněn. 

 

 



27) Urgovat propadlé kanály na silnici od Lidlu ke Kauflandu 

Správce komunikace SÚS opětovně upozorněn. 

 

28) 1537 – rozbitá víka u popelnic na bioodpad 

Rozbitá víka byla zmapována a opravena. 

 

29) Parčík u Prioru – nedopalky kolem laviček a v záhoncích (více vysavačů) 

Ke sjednání nápravy byla vyzvána firma provádějící úklid města (technické služby), současně 

byla firma vyzvána ke zvýšení frekvence úklidu těchto prostor. 

 

30) Obnovit diskuzi nad novým parkovištěm na sídlišti E 

Požadavek bereme na vědomí a obnovíme jednání nad možností vybudování tohoto 

parkoviště. Podnět projednáme nejpozději do dalšího setkávání s občany. Na základě 

jednání s předsedy SVJ bytových domů č.p.1528-1529, č.p. 1526-1527 a č.p. 1524-1525 ve 

dnech 25.1.2023 a 22.2.2023 vyplynulo, že převážná část SVJ (č.p. 1524-1525 a 1526-1527) 

s vybudováním parkoviště (na bývalém hřišti za gymnáziem) nesouhlasí. Všechna SVJ 

navrhují plochu za gymnáziem využít spíše jako oddechovou "zelenou" plochu s dětským 

hřištěm. 

 

31) Hodiny u Prioru nefungují 

Oprava provedena. 

 

32) Co bude s budovami SLOVAN, HOTEL SVOBODA, LABYRINT 

Slovan  

Nejnovější informace: Projektová dokumentace dokončena, vydáno platné stavební povolení 

na realizaci stavby. V současné době podána žádost o dotaci z dotačního programu SFPI 

""Nájemní bydlení"". V objektu bude umístěno 38 bytových jednotek o velikosti 1+1 až 3+1, 

tři nebytové prostory a vnitřní parkovací stání. 

 

Hotel Svoboda  

Byl osloven vlastník objektu, který uvádí, že jeho záměrem je vybudovat bytový dům s 

komerčním prostorem v přízemí. Na věci pracuje projektant, který bude také jednat s orgány 

památkové péče. 

 

Labyrint 

V současné době je zpracovaná projektová dokumentace na přestavbu objektu na „Domov 

se zvláštním režimem“ a je podána žádost o dotaci. Vnější vzhled objektu se v zásadě 

nezmění, je počítáno s menší zahradou a terasou orientovanou do ul. Husova. 

V objektu bude umístěno celkem 31 klientů, převážně s Alzheimerovou chorobou. 

Vlastní zahájení realizace stavby je plánováno na 2.pololetí roku 2023 a je podmíněno 

získáním státní dotace.  


